
Interpelacja nr 33 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie III linii metra 

 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z zapytaniem o aktualne koncepcje i  plany związane z budową III linii 

metra. Temat ten budzi wielkie zainteresowanie mieszkańców, a ponieważ 

dotychczasowe publikacje na ten temat świadczą o rozważaniu wielu wariantów, 

chcielibyśmy poznać najświeższe i najbardziej prawdopodobne.   

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


